
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 
Termín: 21. 11. 2016 

Místo: Restaurace Arkáda, Náměstí Svobody 32, Bučovice, 685 01 

Začátek: v 18:00 

Účast: Bedřich Chromek, Jiří Matyáš, Petr Gabriel, Petr Galasovský, Jan Šťastník (od 18:15), 

Petr Šíma, Pavel Brückner 

Omluven: Jan Stavělík 

 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČFbU 

3) Materiály z komisí ČFbU 

4) Informace ze sekretariátu 

5) Materiály z regionálních komisí 

6) Školské soutěže 

7) Regionální výběry – stav příprav 

8) Čerpání rozpočtu 2016 

9) Dotační program MŠMT č. VIII 

10) Finále poháru 2016 (17. ledna 2017 Zlín) – průběh příprav 

11) Termín schůzky s oddíly nad přípravou sezony 2017/2018 

12) Reprezentační akce na území regionu – informace o proběhlých akcích – v čem může 

region pomoci při následných akcích 

13) Výběr notebooku 

14) ODM Brno 2017 

15) Rozvojový plán regionu – příprava schůzek s jednotlivými oddíly 

16) Různé 

 

 
Bod 1) Jiří Matyáš přivítal všechny přítomné, omluvil Jana Stavělíka a z pozdějšího příjezdu Jana Šťastníka. 

Dále představil hosta z celostátního výkonného výboru Davida Zlatníka, předsedu Komise reprezentace a 
mezinárodního rozvoje. Členové regionálního výkonného výboru se krátce představili a krátce se prezentoval 

také David Zlatník. 
 

Bod 2) Petr Šíma oznámil, že schůze sekretářů se uskuteční ve středu (23. 11.), zatím známe pouze program 

jednání, kde zmínil především důležité body z programu (dotační program č. 8, školské soutěže či výběry). Zápis 
z listopadového VV ještě nebyl k dispozici. Jiří Matyáš vybídl členy RVV, aby si do příštího výkonného výboru 

nachystali případné dotazy a připomínky k setkání hejtmanů, které se uskuteční 13. - 14. ledna 2017. 
 

Bod 3) Probrány materiály z komisí ČFbU. Jiří Matyáš zmínil oblast v KRD o nastavení sjednocení práce 

s rozhodčími i delegáty. V rámci regionu proběhla debata nad nízkým počtem školitelů rozhodčích pro potřeby 
vyššího počtu seminářů rozhodčích.  



 

Mezi členy byl diskutován i materiál Pokyn k řízení regionálních soutěží, kde se probíral především systém 3+1. 
Členové RVV tento systém i jeho specifika u nejmladších mládežnických kategorií podporují. Proběhla debata 

také nad vytvořením soutěže 3+1 pro starší žákyně. RVV se dohodl na možnosti vytvořit tuto soutěž a zároveň 
ponechat oddílům možnost přihlásit starší žákyně i do soutěží mladších žáků. 

Diskutován byl rovněž Interní předpis nastavující spolupráci centrálních a regionálních složek ČFbU. Členové 

RVV diskutovali vymazání možnosti udělit odměnu pracovníkovi regionu do maximální výše 12 000 Kč/rok 
z regionálního rozpočtu. Jedná se o regionální rozpočet a členové RVV chtějí tuto možnost zachovat. Toto již 

připomínkoval také jiný region. 
Členové RVV diskutovali s Davidem Zlatníkem připomínku, že na připomínkování materiálů z komisí ČFbU není 

pro region dostatek času. 
 

Bod 4) S Davidem Zlatníkem proběhla debata nad pozicí regionálního metodika a nabízených podmínek na tuto 

pozici, kdy současný metodik k prosinci končí a není pro region zcela vyřešena situace do nového roku. Region 
vyčerpal možné personální obsazení a RVV se shodl, že za současných podmínek pro tuto pozici bude velmi 

obtížné získat patřičné kvalifikované obsazení.   
 

Bod 5) Pavel Brückner informoval o stavu ligových soutěží, nejčastěji udílených pokut a vydaných rozhodnutích 

o kontumacích ligových utkání. Vyřešena pořadatelství s oddílem Florbal Hodonín. Zmíněn termín superfinále 
17. 4. 2017, jedná se o velikonoční pondělí. S termínem nedochází k žádné kolizi soutěží v regionu. 

KRD se sekretariátem připravovala vyrobit mikiny pro rozhodčí licencí C, D a E. Narazili jsme ze smlouvy na 
exkluzivitu Adidasu, problém s vyšší cenou, konečné rozhodnutí padne na setkání RVV v prosinci. 

 
Bod 6) Petr Šíma informoval o školských soutěžích, které už postupně probíhají v turnajích základních i 

středních škol v  regionu. Diskutován poměrně velký počet školských soutěží a turnajů, především v Brně. 

 
Bod 7) Jan Šťastník zhodnotil dosavadní průběh regionálních výběrů po komunikaci s trenéry. Tréninky 

probíhají ve všech výběrových kategoriích s pozitivním ohlasem. RVV debatoval nad pořádáním závěrečného 
turnaje dorostenců v regionálních týmech, nikoli krajských. V závěrečných výběrech z výkonnostních důvodů 

dominují hráči Jihomoravského kraje, dochází k nízké motivaci a nezájmu hráčů ze Zlínského kraje účastnit se 

regionálních tréninků ve svém kraji. 
RVV odsouhlasil dopravu regionálních výběru na závěrečné turnaje: 

Dorostenci pojedou den dopředu vlakem 
Starší žáci pojedou v den turnaje – JMK pojede mikrobusem, ZLK pojede vlakem 

 

Bod 8) Petr Šíma informoval o stavu aktuálního rozpočtu, do konce roku zbývá 160 tisíc korun. RVV počítá 
s dodatečnými náklady na dovybavení nové kanceláře ve stávajícím sídle regionálního sekretariátu. 

 
Bod 9) Petr Šíma informoval RVV o dotačním programu MŠMT č. 8. Sekretariát poskytuje oddílům, které na 

danou dotaci mohou dosáhnout, informace ohledně dotačního programu. Týká se prakticky všech oddílů, které 
mají alespoň jedno mládežnické družstvo. 

 

Bod 10) Petr Šíma přidal informace ohledně připravovaného Finále poháru, které se uskuteční 17. 1. 2017 ve 
Zlíně. Primátor města Zlín převzal záštitu nad touto akcí. S Dopravním podnikem ve Zlíně bylo vyjednáno 

reklamní plnění na podporu akce s cílem vyprodat halu na akci. 
 

Bod 11) Petr Šíma přednesl plán na setkání s jednotlivými oddíly. Předmětem diskuze by měly být současné 

problémy, požadavky či přání oddílů k soutěžím a rozvoji oddílů. Navrhované období bylo v průběhu února, RVV 
se shodl na termínu přelomu března a dubna. 

 
Bod 12) Proběhla debata s Davidem Zlatníkem nad akcemi reprezentace na území regionu – co může region 

reprezentaci ve svém regionu nabídnout nebo zlepšit. RVV si přeje lepší informovanost ze strany reprezentace 
pro region v případě nějaké byť tréninkové akce na území regionu. 



 

 
Bod 13) Petr Šíma předložil možné návrhy na výběr notebooku. RVV schválil sekretariátu nákup notebooku 

v hodnotě okolo 20 000 Kč. 
 

Bod 14) Petr Šíma informoval členy RVV o stavu příprav ODM 2017. 

 
Bod 15) Rozvojový plán regionu, především připravované schůzky s jednotlivými oddíly, byly diskutovány již 

v bodě 11. 
 

Bod 16) RVV závěrem domluvil a schválil změnu termínu dalšího setkání na pondělí 12. 12. od 18:15 
v restauraci Arkáda v Bučovicích. 

 

Konec: ve 20:45 
Zapsal: Pavel Brückner, sekretář 

 


